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Gemeenteraad 
Rijssen 

- 

Holten 

Schild 1 

7461 
DD 

Rijssen 

4 

juli 2023, 

Geachte 
volksvertegenwoordigers 

van onze 
Gemeenteraad, 

Bij 
deze 

schrijven wij 
u aan over de 

huidige plannen 
en 

gang 
van zaken omtrent de 

mogelijke 

realisatie van een AZC 
op 

de locatie van 

Vakantiepark 
de 

Lindenberg 

te 
Holten. De 

huidige plannen 
en 

gang 
van zaken hebben ons en vele anderen enorm verrast. 

We 
willen middels deze brief aandacht 

vragen 
voor een 

zorgvuldige afweging 
met 

hopelijk 
een zo 

goed mogelijk 
besluit 

tot 

gevolg. 
We 

hopen 
dat de 

punten 
benoemd 

in 
deze brief worden 

besproken 

in 
de 

gemeenteraad 
en 

dat jullie 
als 

volksvertegenwoordigers 
deze en alle andere relevante 

punten goed 
zullen 

wegen 
alvorens 

tot 
een 

besluit te komen over 

dergelijk belangrijke 
maar 

ingewikkelde 
dossier. 

Vluchtelingen zijn 
welkom 

Om 
te 

beginnen 
willen we 

duidelijk zijn 
over het 

volgende: wij zijn 
niet 

tegen plaatsen 
van 

asielzoekers 
in 

Rijssen 

- 

Holten. 
Wij 

vinden het een 

goede 
zaak dat onze 

gemeente 
haar 

verantwoordelijkheid 

neemt in 
het 

helpen 
van mensen 

in 
nood. Evenmin 

zijn wij tegen plaatsing 
van 

asielzoekers 
in 

onze buurt. Heel vaal realiseren we ons dat onze kinderen 
opgroeien 

binnen een zeer 

smal 
spectrum 

van de 
daadwerkelijke 

Nederlandse 
samenleving. Armoede, 

andere 
culturen, 

het 
zijn 

zaken waar ze maar 
weinig 

mee 
in 

aanraking 
komen. De komst van asielzoekers 

kan, 
naast dat het 

een noodzaak is om mensen 
in 

nood 
te 

helpen, 

wat 
dat 

betreft 
ook echt een 

verrijking zijn 
voor onze 

gemeente. 
Wat ons betreft 

zijn 
asielzoekers hiermee 

welkom, 
maar de 

wijze 
van 

invulling 
van 

opvang 

is 
erg belangrijk 

voor het succes (of de problematiek) die de 
opvang uiteindelijk 

zal 
opleveren. 

De 

huidige gang 
van zaken 

schept 

in 
deze niet echt vertrouwen. 

Aangaande 
de 

wijze 
van 

opvang 
en de 

afspraken die nu 
met 

COA 
gemaakt 

worden willen we u 

graag 
een aantal 

bedenkingen voorleggen. 

Verdeling 
over de 

gemeente 

Wij zijn 
er van 

overtuigd 
dat de Gemeente 

Rijssen 

- 

Holten 
gemakkelijk 

250 
vluchtelingen 

kan 

huisvesten wanneer dit aantal 
verspreid 

wordt over de 
gemeente. 

Naar onze 
mening 

zou dit totale 

aantal alleen veel beter 
verspreid 

moeten 

worden, bijvoorbeeld 
door 5 locaties 

te 
kiezen waar 50 

mensen 

opgevangen 
kunnen worden. Dit zou voor de 

integratie 
van deze mensen 

in 
de 

samenleving 
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veel beter zijn 
en op deze manier ontstaat ook voor alle buurten in de gemeente rondom locaƟes een 

situaƟe 
waar nog 

enige sprake is 
van balans en een 

woonsituaƟe zoals we deze in Rijssen - Holten 

gewend zijn. . Bij situering van 250 vluchtelingen op 1 locaƟe in het buitengebied van Holten is van 

een dergelijke balans geen sprake meer. Het belang van het COA in deze zou de omvang van locaƟes 

kunnen zijn, 
maar de aandacht van de gemeente zou alƟjd uit moeten gaan naar het behoud van een 

fijne leefsituaƟe voor haar inwoners. Daarbij verwachten wij 
van onze gemeente dat zij 

op gedegen 

wijze 
een gebiedsvisie ontwikkeld, waarin wonen, recreëren, opvang en andere funcƟes goed 

geïntegreerd worden. In de huidige gang van zaken lijkt een dergelijke visie niet aanwezig. Tevens lijkt 

er van een evenwichƟge verdeling over 
Rijssen 

en Holten geen sprake. Op dit vlak vragen wij 
van onze 

gemeente oog voor belangen van al haar inwoners. 

Duur van de overeenkomst met COA 

Op de website van de Gemeente staat ‘er komt een afspraak voor 10 jaar’. De stelligheid in deze 

verbaast ons en vele anderen. Is dit besluit al genomen? Hebben omwonenden hier geen invloed op? 

Is 
er 

ruimte 
voor 

monitoring 
en heroverweging vanuit de kant van de gemeente? Wij 

vragen ons 

hardop af waarom de gemeente nu al zou kiezen voor een contract van 10 jaar met het COA. Waarom 

niet 
een contract voor korter, om dan op dat moment te bezien hoe de situaƟe zich ontwikkeld heeŌ 

en of er draagvlak is 
om langer opvang te bieden. Zeker voor een gemeente als de onze die op dit 

punt duidelijk een stap naar voren doet ten opzichte van vele andere gemeenten zou het heel logisch 

zijn 
om een dergelijk standpunt in te nemen en 

niet 
zomaar mee te gaan in (nemen wij aan) de wens 

van 
COA. 

Samenstelling van de groep vluchtelingen 

Welke invloed op samenstelling van de groep bewoners? Is dit niet iets 
om vooraf vast te leggen. 

Zeker aangezien onze gemeente nadrukkelijk haar plicht vervult lijkt het haalbaar om richƟng COA 

eisen te stellen 
over een 

groepssamenstelling die past bij de lokale omstandigheden 
van een 

opvanglocaƟe. Voor 
een locaƟe buitenaf zoals de Lindenberg, met weinig verƟer in de buurt, is het 

opvangen van grote aantallen alleen reizende jongeren bijvoorbeeld gedoemd om problemen te 

geven. Vele voorbeelden van andere locaƟes in 
ons land tonen dat aan. 

Om dan nog niet 
eens te 

spreken 
over 

het effect 
van 

het geplande aantal 
van 

250, afgezet tegen de grooƩe 
van 

het landelijke 

buurtje waarin de Lindenberg gesitueerd is. Dit 
zou een totale onbalans opleveren, waarvan wij 

ons 

niet kunnen voorstellen dat de gemeente hier haar 
ogen voor 

sluit. 

De rol van de gemeente als vertegenwoordiger van lokale belangen 

COA 
en 

de Nederlandse staat werken vanuit hun taak 
om een gegeven 

aantal vluchtelingen 
op 

te 

vangen en de belangen die daarin een rol spelen. Wij verwachten van de gemeente dat zij haar 

verantwoordelijkheid neemt, 
maar 

tevens handelt vanuit het belang 
van 

haar inwoners. Daarbij hoort 

ook een fatsoenlijk communicaƟe met haar inwoners. Op dit moment krijgen we niet het gevoel dat 

de gemeente hier enig 
oog voor 

heeŌ. Voorbeelden daarin zijn: 

- de informaƟe op de website van de Gemeente: het besluit lijkt al ongeveer genomen; 

- de wijze 
van 

informeren: wij 
wonen 

direct 
aan 

de verbindingsweg tussen de Lindenberg 
en 

het dorp 

en hebben geen brief gehad; 

- het slechte 
reageren op vragen: vragen van ons per 

e-mail 
aan 

de gemeente deze week worden niet 

beantwoord, terwijl zeer korte doorloopƟjden tot besluitvorming worden gecommuniceerd. 

Onze 
vraag aan 

de gemeente is of zij voorziet dat de geplande 
opvang 

met 250 vluchtelingen 
op 

1 

locaƟe de beste invulling van het opvangvraagstuk voor onze gemeente is 
en of dit een evenwichƟge 

verdeling betreŌ 
over 

de gemeente. 



De 

woningen problematiek 
in Holten voor Holtense 

jeugd 

Voor jeugd 
uit Holten is het 

bijna onmogelijk 
om 

permanente 
woonruimte 

te 
vinden wanneer 

zij 
uit 

huis willen. Er wordt 
gehandhaafd op 

het verbod 
op permanente bewoning 

van 

recreatiewoningen. 

Daarmee is het een hard 
gelag 

voor velen dat ‘opeens’ wel 250 
vluchtelingen 

woonruimte 
krijgen op 

een locatie in Holten. 
Hoe mooi 

zou het 
zijn 

om wat 
ruimer 

te denken en 

op 
de 

Lindenberg 

bijvoorbeeld 3/4° van de 
huisjes 

toe te 

wijzen 
aan Holtense 

Jongeren, 
en daar doorheen 

in 

1/4° van 

de 
huisjes vluchtelingen 

te 

plaatsen. Hiermee 
zou een veel 

evenwichtigere 
situatie 

ontstaan, 
met 

meer kansen voor 

vluchtelingen 
om beter 

te 

integreren, 
een betere balans 

in 
de buurt en veel meer 

draagvlak 
onder de Holtense 

bevolking. 

Als met al 
zijn 

dit slechts een 

beperkt 
aantal 

punten 
die ons 

inziens 
van 

belang zijn. 
Het 

voornaamste 

is dat we van de 
volksvertegenwoordigers 

van de Gemeente 
Rijssen 

- 

Holten verwachten dat 
zij 

opvang op 
een 

manier mogelijk 
maken die zowel voor 

COA, 
maar zeker ook voor de 

inwoners 
van de 

Gemeente, goed 
werkt. Financiële 

overwegingen 
m.b.t. 

contracten met 
COA zouden 

hier, 
voor zover 

dit al het 
geval is, 

nooit een rol 
in 

mogen spelen 
naar onze 

mening. Regie 
willen 

houden, 
zoals de 

gemeente zegt, 
betekent 

wat 
ons 

betreft 
niet alleen het 

park kopen 
voordat COA het doet. Het 

betekent ook als 
gemeente 

met 
visie 

de 
opvang 

zo 

goed mogelijk vormgeven, 
hier actief 

goede 

plannen bij maken, 
deze 

netjes 
communiceren 

met 

inwoners, 
en 

vervolgens 
uitvoeren en handhaven. 

Of zou u hier zelf anders over 
denken, 

wanneer er 

dergelijke plannen 
direct 

in 
uw buurt 

uitgerold 

zouden worden? 
Wij, 

en 
met 

ons vele andere 
bezorgde inwoners, hopen 

dat we 

op jullie 
kunnen 

rekenen. 

Met 
vriendelijke groet, 

nen 
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